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 ZAPISNIK - 9. SJEDNICE UO BS PGŽ  
 

Rijeka, 25.10.2022. 

 

Članovi UO sudionici sjednice: 

1. Miljenko Butković – predsjednik  

2. Renata Ševerdija – član 

3. Davor Ćuška – član 

4. Aleksandar Korić – član 

5. Dean Klarić – član 

6. Gordana Fumić - član 

Odsutni: 

1. Franko Karlović – član 

2.   Ivan Sušanj – dopredsjednik 

3. Nikol Belasić – član 

4.   Sandro Gulja – član 

5.   Vjekoslav Matetić – član 

 

D N E V N I    R E D  

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 8. Sjednice UO BS PGŽ  

a. Zapisnik sa 8. Sjednice UO BS PGŽ 

2. Božićni turnir  

3. Obilježavanje 70 godina organiziranog boćanja u Hrvatskoj   

4. Moji prvi koraci u boćanju (Mići boćari i boćarice u akciji) - Čavle  

5. Javne potrebe u sportu (boćanje) ZS PGŽ u 2023. godini  

a. Program Instruktora boćanja 2023. 

b. Ostali programi 

6. Natječaj za imenovanje tajnika/tajnice Boćarskog saveza PGŽ (reizbor)-informacija  

7. Suđenje u županijskim ligama  

8. Aktualnosti/ Događanja između dvije sjednice UO BS PGŽ 

a. Sprava za mjerenje nasutosti terena za boćanje /informacija  

b. BK Lovran – 50 godina 

c. Izložba o boćanju – Boćanje i boćarsko prigovaranje 

d. Majice/dresovi za županijske selekcije /aktualna ponuda 

e. Zakon o sportu (M.Butković) 

f. Instruktor boćanja – Anex ugovoru za 2022. godinu 

g. Nabavka stolica za  kancelariju Saveza 

h. Nabavka frižidera za potrebe Saveza 

 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik BS PGŽ Miljenko Butković, koji je pozdravio okupljene. Dnevni red sjednice 

jednoglasno je prihvaćen.  

 

 

Ad.1) Usvajanje Zapisnika sa 8. Sjednice UO BS PGŽ 

 Zapisnik sa 8.sjednice uz dopunu točke 12.8. Memorijalni turnir Z.Jelovica, jednoglasno je usvojen. 
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 Ad.2) Božićni turnir 

M.Butković – u razgovoru s predsjednikom HBS-a Denisom Peršićem oko sufinanciranja Božićnog turnira rečeno mi je da 

će se nakon održanog prvenstva svijeta za seniore, koji se održava u Turskoj, znati točno s koliko sredstava bi HBS mogao 

sufinancirati sam turnir. Naš Savez zajedno s BS grada Rijeke trenutno raspolaže s iznosom od 13.000,00 kn, dok za 

održavanje samog turnira potrebno je oko 25.000,00 kn. Organizacioni odbor Božićnog turnira treba se sastati čim prije, 

možda već i idući tjedan, kako bi se dogovorio sistem natjecanja i sama organizacija (smještaj, prehrana) te odaslali pozivi 

prema budućim učesnicima turnira u suradnji s glavnom tajnicom HBS-a. Božićni turnir planira se održati od 16. prosinca 

do 18. prosinca 2022. godine 

 

Ad.3) Obilježavanje 70 godina organiziranog boćanja u Hrvatskoj   

M.Butković – predlaže da se obilježavanje 70 godina organiziranog boćanja u Hrvatskoj  odradio zajedno s BK Vargon koji 

također slavi 70 godina svog postojanja i djelovanja. Zamisao je da se obilježavanje održi u okviru Božićnog turnira 

revijalnom utakmicom između BK Rikard Benčić/Vargon i mješovite (m+ž) selekcije P-G županije uz po dva voditelja na 

obje strane. Za tu prigodu napravile bi se prigodne majice. Dobivena je ponuda za nabavu + tisak u boji majica od strane 

„Piky obrt“ vl. Aleksandra Korića je veoma prihvatljiva te iznosi 1.900,00 kn uz mali poklon paket za sve sudionike. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

D.Ćuška – izvješćuje da je plan da za BK Vargon (Rikard Benčić) zaigraju igrači koji su kroz 70 godina doprinijeli klubu 

svojim radom i samim rezultatima. 

D.Klarić – predlaže da svojevremeni igrač Rikard Benčića, Vilim Žagar, bude jedan od voditelja selekcije PGŽ-e. 

Prijedlog za sistem turnira je da se odigravaju klasične discipline – po dvije četvorke, dve trojke, dva para i dva 

pojedinačna kl. uz igranje na svih osma staza u boćarskom centru Podvežica. Osvježavajuće piće osigurao bi BK Vargon te 

je predsjednik Vargona voljan sudjelovati u sufinanciranju izrade prigodnih majica u 50% iznosu ukupnog računa. 

Prehrana (svečani ručak ili večera) za revijalnu utakmicu naknadno će se dogovoriti. 

Dani prijedlozi jednoglasno su prihvaćeni uz zaduženje svima da se do iduće sjednice razmisli o drugom, ženskom, 

voditelju selekcije PGŽ, uz napomenu predsjednika Saveza da se na sastanak organizacionog odbora Božićnog turnira 

pozovu i voditelji selekcije PGŽ-e. 

 

Ad.4) Moji prvi koraci u boćanju (Mići boćari i boćarice u akciji) 

D.Klarić – treće izdanje manifestacije Mići boćari i boćarice u akciji održati će se u organizaciji BK Čavle ŠB I BS PGŽ krajem 

studenog 2022.g. te će kroz 7 dana odaslati i službeni dopis od strane kluba prema Savezu u svezi konačnog definiranog 

termina.  

Savez za manifestaciju ima osigurano 3.900,00 kn s kojima bi se pokrio trošak izrade majica i suvenira. Zadužuje se tajnica 

da pribavi ponudu za izradu majica i suvenira. 

D.Klarić – obavljen je sastanak između BK Čavle ŠB i Osnovnom školom „Čavle“ te je dogovoreno da bi se okupila jedna 

manja ekipa učenika iz same škole koja bi sudjelovala na samoj manifestaciji. To je ujedno i jedan od budućih smjerova 

međusobne suradnje između kluba Čavle ŠB i OŠ „Čavle“ gdje bi zajedničkim snagama pokušali pokrenuti pilot projekt – 

boćanje na školskom nivou. Sam projekt u planu je da započne početkom iduće školske godine 2023/2024. 

 

Ad.5) Javne potrebe u sportu (boćanje) ZS PGŽ u 2023. godini 

Ad.a.) Program Instruktora boćanja 2023.  

Program je potrebno doraditi/modificirati u suradnji sa Sandrom Guljom, pošto je sam program sastavljen prije dosta 

godina. Nakon dorade tajnica će ga priložiti uz program Županijski treneri, unapređenje stručnog rada u sportu unutar 

Javnih potreba u sportu za 2023.g.  

M.Butković – za listopad, studeni i prosinac 2022.g., rebalansom proračuna P-G županije za Javne potrebe u sportu u 

2022.g., povećava se iznos sredstava za program Županijski treneri, unapređenje stručnog rada u sportu  te je potrebno 

napraviti Anex ugovora s instruktorom boćanja. 

mailto:info@bocarski-savez-pgz.hr
mailto:bocarski.sav.pgz@ri.t-com.hr
http://www.bocarski-savez-pgz.hr/


 

 

B
O
Ć

A
R

S
K

I 
  
S

A
V

E

Z   
PRIMORSKO - GO

R
A

N
S
K

E
   Ž

U
P
A

N
IJ

E

Boćarski savez Primorsko - goranske županije 
Franje Matkovića 1a    51 000 Rijeka          

Boćarski centar  Podvežica 
+385 51 437 669      fax +385 51 437 669 

info@bocarski-savez-pgz.hr; bocarski.sav.pgz@ri.t-com.hr   

www.bocarski-savez-pgz.hr       
MB 01218581      OIB 67087096843  

 

 Ad.b) Ostali programi – zadužuje se tajnica da, kao i prethodnih godina, se prijavi na sve programe Javnog poziva za 

prijavu programa i projekata za zadovoljenje javnih potreba u sportu PGŽ 2023.g. na koju se kao Savez možemo prijaviti. 

Informacija i prijava na Javni poziv za prijavu programa i projekata za zadovoljenje javnih potreba u sportu PGŽ 2023.g. 

jednoglasno je prihvaćena. 

 

Ad.6) Natječaj za imenovanje tajnika/tajnice Boćarskog saveza PGŽ (reizbor)-informacija 

Predsjednik Saveza ukratko izvješćuje prisutne članove o samom tijeku natječaja. Savez je zaprimio samo jednu molbu za 

mjesto tajnika/ice i to aktualne tajnice Nives Jelovice koja je zadovoljila sve uvjete samog natječaja te je dan prijedlog 

prema članovima UO BS PŽG za prihvaćanje njene kandidature koji je jednoglasno i prihvaćen elektronskim putem. Od 1. 

listopada 2022.g. plaća tajnice povećava se za 10% te je ujedno potpisan i novi Ugovor o radu s tajnicom za 

četverogodišnje razdoblje. 

 

Ad.7) Suđenje u županijskim ligama 

M. Butković – konstatira da su voditelji liga zaduženi da svoje lige vode razumno i odgovorno te za to dobivaju novčanu 

naknadu. Stoga postavlja pitanje „Da li voditelji liga uviđaju nedostatke unutar svojih liga i da li, ukoliko postoje, 

obavijeste o  tome SK ili UO BS PGŽ-e?“  

Daje primjer da je puno utakmica županijskih liga odigrano bez suca te da je osobno i sam bio svjedok nesuglasicama i 

svađi između dva kluba koji su svoju utakmicu odigravali bez suca. Nakon poduže rasprave o problemu odigravanja 

utakmica bez sudaca doneseni su sljedeći zaključci odnosno odluke: 

1. s nastavkom sezone 2022/2023 potrebno je odrediti i uvesti „kontrolora suđenja“ kojeg bi se i financijski 

podržalo sa 2.000,00 kn iz sredstava ZS BS PGŽ-e.  

2. Povjerenici 2. i 3. županijskih liga istok i zapad trebaju odraditi anketu unutar svojih liga odnosno klubova tražeći 

od njih očitovanje o mogućem odigravanju utakmica tokom tjedna (npr. petkom ili drugim radnim danom koji 

klubovi predlože) te da se na taj način izbjegne manjak sudaca vikendom, pošto većina sudaca igra za svoje 

klubove te ih zbog toga kronično nedostaje za pokrivanje svih utakmica koje se odigravaju vikendom. 

3. Potrebno je dostavljati izvještaj uredu BS PGŽ o sucima koji su delegirani na utakmice a isti se ne pojave na 

utakmici; navesti razlog nedolaska, iz kojeg razloga nije delegiran sudac na utakmicu i tome slično 

4. Svi Nacionalni boćarski suci, bez iznimke, trebaju biti uključeni u suđenje županijskih liga uz uvođenje minimalne 

kvote suđenja unutar žup. liga koju moraju zadovoljiti. Kvote bi na prijedlog Sportske komisije, a koji je usuglašen 

sa Zborom sudaca, donio Upravni odbor BS PGŽ. 

5. Upravni odbor BS PGŽ predlaže da se na sljedećoj Skupštini točka dnevnog reda posveti sucima te da se predlože 

mjere kojima bi se povećao broj sudaca i unaprijedila kvaliteta suđenja. 

 

Ad.8) Aktualnosti/ Događanja između dvije sjednice UO BS PGŽ 

 

 Ad a.) Sprava za mjerenje nasutosti terena za boćanje /informacija  

Tajnica izvješćuje prisutne o klubovima 1. i 2. županijskih liga koji su se izjasnili da li posjeduju vlastitu spravu za mjerenje 

nasutosti terena ili je posuđuju (očitovanje klubova u prilogu zapisnika) te naglašava da se klubovi  Opatija, M.Gennari 

1954 i Lovranska draga nisu očitovali.  

Stoga je donesena odluka  da se ponovo zatraži očitovanje prije navedenih klubova. Ukoliko se ne izjasne, s početkom 

drugog dijela sezone 2022/2023 prilikom traženja sprave za mjerenje nasutosti terena od strane suca, a prije navedeni 

klubovi je ne budu posjedovali, utakmica neće započeti i biti će registrirana u korist gosta maksimalnim rezultatom.  

D.Klarić smatra da bi spravu za mjerenje nasutosti terena trebali imati kao obvezan instrument za suđenje suci, a ne 

klubovi te daje prijedlog da se prema HBS-u odnosno Zboru sudaca HBS-a pošalje dopis u kojem stoji da se razmotri 

mogućnost da HBS opskrbi suce prije navedenom spravom. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen te se zadužuje tajnica da uputi dopis prema HBS-u. 
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  Ad.b) BK Lovran – 50 godina 

M.Butković informira prisutne da je bio pozvan na obljetnicu 50 godina postojanja BK Lovran od strane predsjednika 

Lovrana Antona Bučevića, a tim povodom Savezu je od strane BK Lovrana uručeno prigodno priznanje za višegodišnju 

uspješnu suradnju. Zadužuju se tajnica i član UO BS PGŽ A.Korić da osmisle prigodno priznanje za BK Lovran koje bi se 

uručilo na idućoj sjednici skupštine BS PGŽ-e. 

 

 Ad.c) Izložba o boćanju – Boćanje i boćarsko prigovaranje 

M.Butkovića ukratko izvješćuje prisutne kako je u perivoju Pomorskog i povijesnog muzeja Hrvatskog primorja Rijeka 

otvorena izložba "Boćanje i boćarsko prigovaranje” autorice Ivane Šarić Žic. Srž i fokus izložbe je podsjetiti na boćanje kao 

tradicionalnu igru, važan element, ali i mediteranski fenomen druženja i tjelesne aktivnosti te njegovo mijenjanje kroz 

vrijeme. Također zahvalio je svima koji su pripomogli oko sakupljanja fotografija za samu izložbu. U dogovoru s Sonjom 

Šišić, pročelnicom Uspravnog odjela za kulturu, sport i tehničku kulturu – PGŽ-e dogovoreno je da se izložba preseli u BC 

Podvežica u vrijeme održavanja međunarodnog Božićnog turnira u prosincu 2022.g. 

 Ad.d) Majice/dresovi za županijske selekcije /aktualna ponuda 

Tajnica je zatražila i zaprimila ponudu od „Piky obrt-a“ za nabavu + tisak u boji 30 komada majica za županijsku selekciju 

do 16.godina u iznosu od 1.020,00 kn. Ponuda je jednoglasno prihvaćena te se zadužuje tajnica da nabavi predmetne 

majice putem sredstava osiguranih u programu JP 2022.g. -  Nabava sportske opreme. 

 Ad.e) Zakon o sportu 

M.Butković – ukratko izvješćuje da je popratio posljednje rasprave oko budućeg „novog“ Zakona o sportu koji možda neće 

zaživjeti s prvim danom siječnja 2023.g. no na dobrom je putu da se čim prije usvoji i bude donesen. 

 Ad.f) Instruktor boćanja – Anex ugovoru za 2022. godinu 

Pod točkom 5. dnevnog reda već je rečeno je da je potrebno napraviti Anex ugovora s instruktorom boćanja. 

 Ad.g) Nabavka stolica za  kancelariju Saveza 

Već više od godinu dana čeka se doprema novih stolica za ured Saveza od strane voditelja BC Podvežica te predsjednik 

Saveza se obvezuje da će to sam odraditi, no javio se D.Ćuška te preuzeo je obvezu dopreme stolica u ured Saveza tokom 

idućeg tjedna 

 Ad.h) Nabavka frižidera za potrebe Saveza 

M.Butković – izvješćuje prisutne da je stupio u kontakt s poznanikom iz boćarskog sporta koji inače radi na održavanju 

rashladnih uređaja (frižidera/vitrina) te da je u razgovoru s njim dogovoreno da se za potrebe Saveza nabavi rashladna 

vitrina, no i da je potrebno osigurati financijska sredstva za trošak prijevoza iste. Daje na glasanje prijedlog da se izdvoji 

1.000,00 kn za troškove dopreme/prijevoza/transporta rashladne vitrine iz sredstava JP za 2022.g. i programa - Nabava 

sportske opreme. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 Ad.i) dopis BK Mario Gennari 1954 

Tajnica je pročitala dopis BK Mario Gennari u kojem traži da li je moguće da se BS PGŽ, putem Javnih potreba u sportu u 

2023.g. i program „Nabavka sportske opreme“, aplicira za nabavu semafora za potrebe njihovog kluba - 4 digitalna 

semafora (4 mala za 4 joga) te veliki semafor za prikaz vremena.  

Zaključak: Savez nije u mogućnosti pomoći klubu na taj način jer se putem natječaja „Javne potrebe u sportu“ Savez 

prijavljuje na program „Nabavka sportske opreme“ za svoje potrebe odnosno za potrebe nabavke opreme županijskih 

selekcija, boćarskog kampa i rad županijskog instruktora unutar škola boćanja. 

 

Sjednica UO BS PGŽ završila je u 19:35 minuta. 

 

Zapisnik sastavila: 

Tajnica BS PGŽ 

Nives Jelovica 
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